
POGOVOR Z NARODNIM HEROJEM JANEZOM
UČAKARJEM

Borci naj bodo prisotni
povsod

»Prva naloga borcev NOB ni v tem, da bi se
ukvarjali z lastnimi problemi, marveč je v družbe-
nopolitičnem delovanju na vseh področjih naše
družbe«, /e med pogovorom poudaril Janez Uča-
kar, narodni heroj in eden od izredno delavnih
družbenopolftičnih delavcev pri nas, saj je zadol-
žen za vrsto pomembnih nalog, ki jih opravlja z
zagnanostjo in neomajno vero v uspeh.

Med drugim je bil tudi de-
legat na IX. kongresu ZKS,
predsednik občinske orga-
nizacije zveze združenj bor-
cev, član mestnega in repu-
bliškega odbora ZZB, član
predsedstva občinske kon-
ference SZDL, član odbora
za pohod po poteh partizan-
ske Ljubljane in še nedavno
predsednik občinske konfe-
rence zveze rezervnih voja-

. ških starešin. Rad se ukvarja
z mladino in ko je govoril o
njej, je dejal, da so borci iz
naše občine posebej zavzeti
pri mentorstvu po šolah, saj
je mladim treba prenašati
ideale, vsebino in izkušnje iz
revolucije.

Skratka, Janez Učakar je
neverjetno delaven in žilav,
ne pozna ne razočaranj ne
malodušja, dobro pa vidi tu-
di razne napake, ki nas kot
družbo tepejo zadnje čase.

»Ni prav, da se nekateri
borci držijo ob strani in se
prepuščajo, kakršnemukoli
malodušju; borci morajo biti
povsod prisotni in tudi zelo
vztrajni in odločni ter se še
naprej boriti 2a razvoj naSe
samoupravne družbe v sme-
ri, kot smo jo bili začrtali že
med NOB. Le z delavnostjo
in z odločnim glasom bomo-
prispevali svoj delež k temu,
da rešimo probleme, ki se
tako trdovratno zgrinjajo
nad našo deželč.«

- Rekli ste, da so nekateri
razočarani nad sedanjostjo.
S kakšnimi občutki jo vi
sprejemate?

»Nekdaj smo v pomanjka-
nju in iz nič napravili marsi-
kaj koristnega, celo never-
jetnega in bili smo srečnejši,'
kot smo danes. Danes ruši-
mo marsikaj, kar smo s teža-
vo zgradili, kajti cena odgo-
vornosti in časti je postala
nizka, preveč je zapostavljen
moralno-etični vidik odgo-
vornosti posameznikov,
vendar to še ni razlog, da bi
popustili silam, ki nas po-

skušajo zavajati na stranpo-
ti. Nisem za nekakšen etati-
zem, marveč za večje uve-
ljavljanje doslednejšega sa-
moupravnega delegatskega
sistema, saj je v nadaljnjem
razvoju samoupravnih
odnosov edina perspektiva.
Odločno je treba udariti po
vseh, ki se neodgovorno ve-
dejo in poskušajo razvre-
dnotiti prizadevanja delov-
nega človeka.«

- Kaj pričakujete od kon-
gresa? je bilo vprašanje, za-
stavljeno tik pred začetkom
kongresa.

»Pričakujem, da bo kon-
gres postavil določene stvari
na svoje mesto, da bo zao-
stril odgovornošt na vseh
področjih, postavil v ospre-
dje moralne vrednote, pred-
vsem pa vzpostavil spošto-
vanje dogovarjanja. Doslej
smo zapisali že kupe zares
veliko leporečnih resolucij,
a so vse ostajale na pol poti.
Upam, da bo daJ kongres do-
volj moči tistim silam, ki se-
daj s težavo vlečejo voz naše
družbe v pozitivno, zaželeno
smer.«

Janez Učakar je človek že-
lezne volje. Kako ne bi tudi
bil, saj se je kaJiJ v deJav-
skem gibanju pred vojno in
potem med NOB. Njegova
življenjska pot je sila razgi-
bana, zanimiva, polna odre-
kanja, junaštva. A. A.


